
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 20. april 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 649

Vil ministeren oplyse, hvorvidt det er korrekt, at det med ”Vækstplan for dansk

økologi” ikke længere bliver muligt for eksisterende økologer at søge om om-

lægningsstøtte til udvidelse af deres økologiske areal, og vil ministeren endvi-

dere oplyse, hvor stor del af væksten i det økologiske areal over de seneste 5

år der skyldes omlægning af nye arealer hos eksisterende økologer?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Egge Rasmussen (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på soren.egge.rasmussen@ft.dk

og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen

formand
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